
PROTOKÓŁ Nr 22/21 
Z POSIEDZENIA KOMISJI FINANSÓW I BUDŻETU 

z dnia 08 listopada 2021 roku. 

O godz. 14:00 Komisja zebrała się w następującym składzie: 

• Wacław Mierzejewski - przewodniczący, 
• Marcin Czerniawski, 
• Ewa Sobczak, 
• Anna Minkiewicz (zdalnie), 
• Zdzisław Łomaszewicz, 
• Sebastian Matułojć. 
• Tomasz Marciniak. 

Urząd Miejski w Czaplinku · : 

data h-f~{:1.~;~~i;~~ .i 
ilość załączników · I 
zarejestrowano pod poz 1 

dzielono . 

Osoby uczestniczące w posiedzeniu spoza Komisji: 
Michał Olejniczak- Przewodniczący Rady Miejskiej, 
Marcin Naruszewicz- Burmistrz Czaplinka, 
Manuela Nowak- z-ca Skarbnika Gminy Czaplinek, 
Janusz Bartczak - z-ca Burmistrza Czaplinka, 
Marek Młynarczyk- kier. referatu Inwestycji i Budownictwa, 
Sylwia Kusa - inspektor ds. budżetu i finansów, 
Urszula Dzieżak- sołtys wsi Ostroróg. 

Porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się ze wstępnym projektem budżetu Gminy Czaplinek na 2022 rok. 
2. Sprawy bieżące. 
3. Podjęcie wniosków. 

Ad 1. 

Pani Manuela Nowak z-ca Skarbnika Gminy Czaplinek omówiła wstępne założenia do projektu 
budżetu Gminy Czaplinek na rok 2022 - tak po stronie dochodów jaki i wydatków (projekty 
w załączeniu do protokołu). 
W trakcie omawiania ww materiałów - w zasadzie wszyscy obecni na posiedzeniu zadawali 
pytania, wyrażali swoje opinie, formułowali tak pozytywne jak i negatywne wnioski. 
Z uwagi na obszerność tekstu - w protokole skupiono się na najważniejszych tematach: 
- do budżetu gminy wpłynie dodatkowo 900 OOO zł na zadania związane z wykonaniem 
kanalizacji - do swobodnego przeznaczenia; 

- konieczność odzyskania VAT-u z zakończonych inwestycji; 
- środki na funduszu sołeckim, nie wejdą w całości dla sołectw; 
- niepotrzebnie planuje się wydawać środki na projekty niedużych pomostów, dotyczy to 

sołectwa Ostroróg, gdzie można postawić pomost pływający, a potencjalny wykonawca 
wszystkie pozwolenia i uzgodnienia bierze na siebie; 

- wzmóc kontrole dotyczące gospodarki śmieciowej na terenach wiejskich, tam, gdzie 
prowadzone są gospodarstwa agroturystyczne; 

- poprowadzenie sieci wodno - kanalizacyjnej w miejscowości Kołomąt (w trójkącie dróg do 
Starego Drawska i Sikor); 

- opracowanie projektu budowlanego przebudowy ulic Parkowej, co wiąże się z wycinką drzew; 
- wykup terenów pod poszerzenie ulicy 5-ciu Pomostów: 
- istnieje pilna potrzeba opracowania wstępnego projektu kanalizacji Broczyna i okolic; 



- zastanawiający jest fakt, iż Gmina wykonując drugi etap kanalizacji do Siemczyna o wartości 
2.500.000 zł, zleciła to zadanie dla tzw. Związku, koszt tej „usługi" to 50.000 zł; 

- zbędnym wydatkiem jest zakup dodatkowej sceny dla Czaplineckiego Ośrodka Kultury, gdy 
podobnym obiektem miasto już dysponuje; 

- jakie są dalsze plany co do budynku po dawnym dworcu PKS; 
- zdjęto z planu zagospodarowania przestrzennego kwotę 210.000 zł, czy to starczy?; 
- obsługa ratownicza plaż miejskich powinna też dotyczyć ich sprzątania; 
- dlaczego z wydatków na szkolnictwo podstawowe zdjęto 1.000.000zł i dlaczego?; 
- wyjaśnić dokładnie zasady dofinansowań przedszkoli; 
- czy pieniądze zaoszczędzone z tzw. ,,kapslowego" przechodzą na rok następny?; 
- trzeba dokładnie przyjrzeć się tzw. koordynatorom w Ośrodku Pomocy Społecznej, albowiem 
dużo dzieci trafia do rodzin zastępczych; 

- czy w związku ze zmianą żarówek w lampach ulicznych przewidywane są oszczędności?; 
- remont dachu na świetlicy w Broczynie powinien być wykonany w ramach gwarancji; 
- kto wyceniał prace rozbiórkowe komina przy przedszkolu na ul. Grunwaldzkiej?; 
- należy uporządkować strefy nadzoru konserwatorskiego, szczególnie w centrum miasta; 
- jakie mamy korzyści z przynależności do różnych organizacji, związków i centrali; 
- zwiększyć wydatki na sport. 

Na wymienione wyżej tematy odpowiadali: Burmistrz, z-ca Burmistrza oraz z-ca Skarbnika, 
przyjmując jednocześnie, że są to wstępne uwagi do przedłożonego wstępnego projektu 
budżetu, który zapewne będzie jeszcze nieraz dyskutowany, szczególnie na komisjach Rady, 
klubach radnych oraz przy innych sytuacjach. 

Przekazano dla obecnych zaproszenie od Klubu Senior „Krystynka" na obchody Odzyskania 
Niepodległości-w dniu 10.XI. godz. 16:00 w hali widowiskowo - sportowej - koncert. 

Wydarzenia miejskie: 11 .XI. 11 :oo Msza św. w Kościele, 
12:oo Plac przed Ratuszem - Stow. Bastion - odśpiewanie 

Hymnu Państwowego, 
12:30 uroczystości na cmentarzu -kwatera wojenna, 
12:45 uroczystości przy obelisku ul. Parkowa. 

Wypracowane wnioski: 

1. Urząd Miejski w Czaplinku powimen podjąć działania zmierzające do odzyskania 
podatku V AT z inwestycji realizowanych w latach ubiegłych. 

(na 7 członków komisji za wnioskiem głosowało 6, radny Zdzisław Łomaszewicz 
wcześniej opuścił zebranie). 

Posiedzenie zakończono o godz. 17:00. 

Pi e odniczący Komisji Fi 
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